
 

                                   Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 1/2010 

ze dne 6. 1. 2010 

 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK)     9 (viz prezenční listina) 

      za studentskou komoru   (dále jen SK)     5     (viz prezenční listina) 

Omluveni:  Mgr. Lubomír Vošta 

 Hosté: Ing. Vlastimila Navrkalová, Ing. Hana Pospíchalová, RNDr. Radek Stolín, Ph.D. 

 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil předseda Akademického senátu RNDr. Miroslav Kruţík. 

Prof. Ing. Bohumil Minařík, CSc. a studenti Václav Vítek a Daniel Czebe zpočátku 

nehlasovali, dostavili se na zasedání později. 

 

Program: 

1. Volba zapisovatele a ověřovatelů  

Michaela Machovcová, Mgr. Miroslav Hanáček,  Kristine Karakhanyan 

2. Hlasování: 
ANO = 11  NE = 0  ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO                                     

 

3. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení (na ţádost rektora) 

- pro akademický rok  2010/2011 

- dokumenty byly předloţeny v zákonném termínu min. 7 dní předem 

- studijní obor: 

o Cestovní ruch – kombinovaná forma 

- součástí návrhu jsou termíny, popis zkoušky, způsob sdělení výsledků i výše 

finanční úhrady 

Hlasování: 
       ANO =11             NE = 0    ZDRŢEL SE = 0   SCHVÁLENO                                     
 

4. Směrnice k přijímacímu řízení ze dne 29. 12. 2009 

Rektor VŠPJ novelizoval směrnici ze dne 26. 5. 2009. Vychází se ze zkušeností z 

přijímacího řízení v červnu 2009. Upřesňuje se harmonogram, definují se role 

subjektů, postupy, precizují se textové formulace. Není ţádná podstatná změna. 

Protoţe jde o směrnici rektora, kterou nemá senát pravomoc schvalovat, bere pouze   

novelizaci na vědomí. 

 

5. Návrh na jmenování členů Disciplinární komise VŠPJ (na ţádost rektora) 

a) stav studentské části: 3 členové z řad studentů byli jmenováni loni, dvouletý mandát 

končí v roce 2011 

b) stav učitelské části: 3 členové (RNDr. Janoušková, Ph.D., Ing. Fiala,Mgr. Hanáček) 

končí mandát 31. 1. 2010 

c) návrh: k datu 1. 2. 2010 na 2 roky jmenovat 

i) Mgr. Stanislava Pachrová (KCR) 

ii) Ing. Stanislava Dvořáková (KM) 

iii) Ing. Zbyněk Bureš, Ph.D. (KEI) 



d) Konstatování: Akademický senát konstatuje, ţe o práci v Disciplinární komisi 

projevilo zájem velmi málo učitelů (na 3 pozice pouze 3 kandidáti) a spolu s vedením 

školy bude hledat příčiny tohoto nezájmu. 

 

Hlasování : 
ANO = 11  NE = 0  ZDRŢEL SE =  0  SCHVÁLENO                                     
 

6. Hodnocení VŠPJ akreditační komisí 

a) Na podzim 2009 probíhalo hodnocení činnosti VŠPJ  ze strany Akreditační komise. 

Vedení školy a katedry vypracovaly podkladové materiály, školu navštívila skupina 

členů komise. Diskutovali s vedením vysoké školy, vyučujícími a studenty, 

posuzovali úroveň obhájených bakalářských prací a dalších podklady souvisejících se 

zajištěním zejména vzdělávací a tvůrčí činnosti školy.  

b) Komise vypracovala „doporučení“ o 10-ti bodech, které bude nutno realizovat 

v nejbliţší  době. 

i) Stabilizovat personální zabezpečení 

ii) Zaměřit se na mladé perspektivní pracovníky, jejich akademický růst a publikační 

aktivitu 

iii) Kaţdoročně hodnotit vývoj v personální oblasti 

iv) Sníţit pedagogické zatíţení 

v) stabilizaci stávajících studijních programů, nikoli na expanzi 

vi) Nastartovat vlastní tvůrčí činnost VŠPJ 

vii) zvýšit publikační aktivitu akademických pracovníků 

viii) omezit uznávání odborných předmětů 

ix) Odstranit neprůhlednost v uznávání zkoušek 

x) větší pozornost zadávání témat bakalářských prací 

c) Komise vydala dva závěry: 

i) předloţit kontrolní zprávu o tom, jak jsou výše uvedená doporučení naplňována a 

nedostatky odstraňovány k 31. říjnu 2010 

ii) Souhlas s prodlouţením platnosti akreditace všech stávajících bakalářských 

studijních programů a jejich oborů na dobu platnosti do 31/10/2013 

d) Rozšířila akreditaci o kombinovanou formu studia oboru „Cestovní ruch“ do 

31/10/1013 – viz bod 2) tohoto zápisu 

e) Diskuse: 

i) Senát si je vědom, ţe reakce školy na uvedené připomínky zabere nějaký čas, 

stejně tak příprava průběţné hodnotící zprávy v říjnu 2010.  

ii) Senát se rozhodl pozvat na příští zasedání 24/2/2010 rektora školy s ţádosti o 

sdělení, jak vedení školy bude postupovat při řešení jednotlivých doporučení. 

 

6. Informace o změnách ve financování vysokých škol  

 Pracovní materiál z MŠMT– senát doporučuje prostudovat. Informace doplnila kvestorka 

školy Ing. Vlastimila Navrkalová. 

 

7. Informace o situaci při jmenování nového rektora  
 Na výzvu náměstka ministra školství budou vypracovány povinné dokumenty. Vypracují je 

předseda AS RNDr. Kruţík, a vedoucí kanceláře rektora Ing. Pospíchalová. Termín je do 28. 

2. 2010. 

 

 

   



8. Různé: 

a) Studentská komora senátu dostala dne 4. 11. 2009 úkol zjistit, zda má být zaloţena 

Kolejní rada. Členové studentské komory AS zjišťovali zájem o vznik Kolejní rady mezi 

studenty ubytovanými na koleji. Z  odpovědí ubytovaných vyplynulo, ţe o vznik rady 

nemají zájem. Eventuální problémy lze řešit přímo s vedoucí kolejí paní Blankou 

Rychnovskou nebo prostřednictvím členů Studentské komory AS. 

 

b) Studentská komora senátu dostala dne 4. 11. 2009 úkol zjistit:„Školní pobočka Svazu 

studentů případně jiná studentská organizace – má být zaloţena?“ 

Odloţeno - členové studentské komory AS zjistí zájem mezi studenty školy do příštího 

řádného zasedání AS 24. 2. 2010. 

 

c) Studentská komora kritizuje tiskárny ve škole, které studenti pouţívají. Jsou často 

nefunkční. Náklady opakovaným tiskem z důvodu nefunkčnosti tiskáren rostou. Je třeba 

informovat studenty, kam mají případnou závadu nahlásit. 

 

d) Studentská komora poţaduje moţnost odevzdávat seminární práce a písemné referáty 

elektronickou cestou, nebo vloţením na disk I v informačním systému.  Náklady 

studentů se zvyšují,  „eurofolie „ či "průhledky" jsou rovněţ nákladné. Odevzdávají např. 

šest  seminárních prací za semestr. Drtivá většina prací se nevrací.           

Prorektor pro studium RNDr. Radek Stolín, Ph.D. navrhuje nechat na rozhodnutí 

jednotlivých akademických pracovníků,  jakou formou budou chtít práce odevzdávat. 

 

e) Informace o tiskárnách z kolegia rektora: útvar OIKT podal návrh na úsporné 

opatření spočívající v nákupu několika centrálních tiskáren, s cizím smluvním servisem, a 

současným stop stavem při pouţívání lokálních tiskáren. Předseda senátu RNDr. Kruţík 

nesouhlasí s moţným stop-stavem nákupu tiskárem učitelům do kabinetů. Rektor PaedDr. 

Jirků řešení situace odloţil. Provede důkladnou analýzu nákladů, úspor a komfortu 

uţivatelů. 

 

 

9. Termín příštích zasedání 

–  středa  24. 2. 2010 v 13:30 hod. v aule VŠPJ  

–  středa  24. 3. 2010 v 13:30 hod. v aule VŠPJ  

–  středa  12. 5. 2010 v 13:30 hod. v aule VŠPJ  

–  středa  26. 5. 2010 v 13:30 hod. v aule VŠPJ  

–  středa  23. 6. 2010 v 13:30 hod. v aule VŠPJ  

–  23.8.  – 27.8.  výjezdní zasedání Trnávka (dle termínu kolegia rektora) 

 

Příloha:  1)  Ţádost rektora o projednání a schválení přijímacího řízení 2010/2011. 

  2)  Ţádost rektora na jmenování členů disciplinární komise. 

  3)  Dokumenty z MŠMT na jmenování nového rektora. 

 

 

Zapsala:         Michaela Machovcová    ………………………………………..  

Za správnost: Mgr. M. Hanáček   ……………………………………….. 

                      stud. K. Karakhanyan  ……………………………………….. 

 

Předseda akademického senátu:  RNDr. Miroslav Kruţík ………………………..  


